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Zápis z 1. jednání Komise pro bezbariérovou Prahu 1 

Rady MČ Praha 1 ze dne 15. 1. 2024 

Datum a čas konání: 15. 1. 2024 od 16:00 

Místo konání: Úřad městské části Praha 1, Vodičkova 18, jednací sál, přízemí 

Přítomni (8): Emilija RÓNOVÁ – předsedkyně, Irena KVASNIČKOVÁ – místopředsedkyně, Alena 

JANČÍKOVÁ, Jana ŠESTAUBEROVÁ, Otakar PIŠTORA, Lucie VAVERKOVÁ, Jana TITLBACHOVÁ (příchod 

17:00), Hana LHOTOVÁ – ODB 

Stálí hosté - přítomni (1): Iveta HAMARNEH 

Přizvaní: X 

Tajemník komise: Tomáš ZBOŘIL 

Hosté ÚMČ P1: Martin MORAVEC, Ivana ANTALOVÁ 

Hosté: BROMOVÁ, HENDRYCH (IPR), BRZOŃOVÁ (METROPROJEKT) 

Omluveni (2): Jitka BURIANOVÁ, Aneta ČEKOVÁ MARŠÁLOVÁ 

Program: 

1. Zahájení a úvodní slovo předsedkyně KOBE RMČ P1 

2. Schválení navrženého programu 

3. Schválení ověřovatele zápisu z 1. jednání komise 

4. Schválení zápisu z 11. jednání komise 

5. Žádost o aktualizaci vyjádření vlastníka nemovitosti k dokumentaci pro společné povolení 

stavby „TT Muzeum“ včetně SSZ (pevný čas v 16:15) 

6. Dotační program pro bezbariérové úpravy 

7. Sovovy mlýny a Kampa – plánovaná rekonstrukce 

8. Budova Masaryčka – doplňující informace 

9. Bezbariérový východ ze stanice metra Muzeum 

10. Petrská čtvrť 

11. Různé 
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1) Zahájení a úvodní slovo předsedkyně KOBE RMČ P1 

Jednání bylo zahájeno předsedkyní komise v 16:00 za přítomnosti 7 členů, včetně 1 odborného člena 

a dále za přítomnosti 1 stálého hosta. Jednání je proto usnášeníschopné. 

2) Schválení navrženého programu 

K navrženému programu nikdo neměl námitky. 

Hlasování: 7 PRO 

Usnesení č. KOBE 1/1/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje navržený program. 
 

3) Schválení ověřovatele zápisu 

Jako ověřovatelka zápisu se přihlásila místopředsedkyně komise.  

Hlasování: 7 PRO 

Usnesení č. KOBE 2/1/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje jako ověřovatelku Irenu Kvasničkovou.  

 

4) Schválení zápisu z 11. jednání komise 

Ke schválení byl navržen zápis z 11. jednání komise z roku 2023. 

Hlasování: 7 PRO 

Usnesení č. KOBE 3/1/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 schvaluje zápis z 11. jednání ze dne 4.12.2023.  
 

5) Žádost o aktualizaci vyjádření vlastníka nemovitosti k dokumentaci pro společné povolení stavby 

„TT Muzeum“ včetně SSZ 

Na jednání byla přizvána zástupkyně firmy Metroprojekt paní Brzoňová a zástupce IPRu pan Hendrych. 

Členům komise byly předány informace k plánované tramvajové trati v okolí Národního muzea. 

Dále členům byly promítnuty snímky, jak bude tramvajová trať vedena a jak budou řešeny 

bezbariérové prvky. Následně byly ze strany členů komise pokládány doplňující dotazy. 

Hlasování: 8 PRO 

Usnesení č. KOBE 4/1/2024 bylo přijato. 

KOBE RMČ P1 doporučuje povolení stavby „TT muzeum“ za podmínky dodržení vyhlášky č. 
398/2009 Sb. (Vyhláška o obecných technických požadavcích zabezpečujících bezbariérové 

užívání staveb) a za podmínky provádění kontrolních dnů, při kterých bude kontrolována mimo 
jiné bezbariérovost výsledného stavu. 
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6) Dotační program pro bezbariérové úpravy 

Předsedkyně uvedla bod a předala slovo I. Antalové (radní pro sociální věci a bezbariérovost). 

Paní Antalová seznámila členy s možností otevření dotačního programu, díky kterému by mohli 

například majitelé provozoven žádat o dotace na částečnou úhradu výdajů spojených s úpravou vstupu 

do provozovny tak, aby byl vstup bezbariérový. Podmínky dotačního programu by byly vytvořeny 

a sepsány příslušnými odborníky. Dále byla vznesena poznámka, že by bylo dobré spustit program, díky 

kterému by mohli handicapovaní lidé žádat o pomůcky, které by jim například umožnily lepší mobilitu 

(např. elektrický pohon invalidního vozíku).  

7) Sovovy mlýny a Kampa – plánovaná rekonstrukce 

Předsedkyně uvedla bod a během prezentace fotografií informovala členy o připravované rekonstrukci 

na Kampě. Tento bod byl pouze informativní pro členy. 

8) Budova Masaryčka – doplňující informace 

Předsedkyně informovala o probíhajícím natáčení dokumentu, kterého se zúčastnila společně se 

zástupkyní SONS. Zdůraznila velmi problematické místo u nové budovy Masaryčka, na jejímž kraji je 

velmi ostrý roh, který není nijak označen a některým lidem s handicapem může kvůli této části budovy 

hrozit vysoké riziko. Dále předsedkyně nechala promítnout video, na kterém byl tento problém 

prezentován. 

9) Bezbariérový východ ze stanice Metra Muzeum 

Předsedkyně představila členům komise problematiku východu z výtahu metra stanice Muzeum, který 

je od chodníku oddělen několika bariérovými překážkami, které tvoří nerovné povrchy a chodník, který 

končí uprostřed zeleně. Dále je velkým problémem fakt, že vstup do metra není nijak označen a přes 

stojící auta není vidět.  

Bude podán podnět na TSK Praha a Dopravní podnik hl. m. Prahy. 

10) Petrská čtvrť 

Předsedkyně v rámci informativního bodu informovala členy komise o proběhlých setkáních ohledně 

revitalizace Petrské čtvrti. V rámci informace členy informovala o svých připomínkách, které vznesla 

ohledně povrchů, které by měly být použity. Dále připomínkovala lavičky, betonové sloupky 

či volnočasové zóny. 

 Na závěr jednání předsedkyně poděkovala členům za účast a ukončila jednání v 18:00. 

 Příští jednání se bude konat dne 5. 2. 2024 od 16:00 na úřadě MČ Praha 1, Vodičkova 18, jednací 
sál v přízemí. 

 

Zapsal: Tomáš ZBOŘIL – tajemník komise v. r.    _______________________ 

 

Ověřila: Irena KVASNIČKOVÁ – ověřovatelka zápisu v. r.  _______________________ 

 

Schválila: Emilija RÓNOVÁ – předsedkyně komise v. r.   _______________________ 


